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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2019/20:2056 Tjuvfiske av ål

Sedan år 2007 krävs en särskild yrkesfiskelicens för att få fånga den rödlistade 
ålen. Även om mörkertalet för tjuvfiske av ål säkerligen är stort kan vi också 
konstatera att en ökande grad av tjuvfiske avslöjas. Enligt uppgift tog Havs- 
och vattenmyndigheten 71 olagliga ryssjor i beslag år 2016 och 226 stycken 
under 2019. Mängden ål som tjuvfiskas är också omfattande. Nyligen 
beslagtogs en sump som innehöll ca 600 kilo illegalt fångad ål. Det tyder på att 
ålen betingar ett högt ekonomiskt värde bland tjuvfiskarna. 

Med tanke på den akuta situation som råder för ålen måste mer göras för att få 
kontroll över tjuvfisket.

Med hänvisning till ovanstående vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

Vilka åtgärder kommer statsrådet att vidta för att minska tjuvfisket av ål i 
svenska vatten?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-08-28
Besvaras senast
2020-09-11


